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Aquesta famosa actriu denuncia el
tracte que va rebre als Goya
[inicicentrareport]El Goya continuen generant debat. Després de la polèmica amb Berta
Vázquez i els comentaris cap al seu físic, ara Ana Fernández ha volgut denunciar una altra
situació que molts cops passa desapercebuda: el tracte que reben alguns actors i actrius.

L'artista, coneguda pels seus papers a Las chicas del cable i Los protegidos, entre altres, s'ha
queixat en un post a Instagram de "la prohibició" que l'organització els va imposar a ella i a altres
actors. En concret, no els van deixar desfilar per la catifa vermella ni tampoc els van deixar ser a
la sala principal on se celebrava la gala."Els 'losers' entrant per la part de darrere, sense ser
vistos", es pot llegir al post.

I quines raons els van donar des de l'organització dels Goya? Doncs segons Ana Fernández no
van rebre cap explicació argumentada, només van rebre "excuses". Els responsables de la gala la
van avisar que no podria passar per la catifa vermella quan faltava una setmana pels Goya.
"L'estilisme, els vestits, els bitllets d'Ave, la nit d'hotel...ja estava tot llest", escriu.

En aquest sentit, li van dir que per poder desfilar per la catifa vermella, s'havia de fer una "petició
prèvia" o bé "ser acadèmic", és a dir, pagar una quota. Malgrat tot, l'actriu remarca que
algunes persones que no complien cap de les condicions sí que van desfilar davant les
càmeres.

 

 

 

 

 

View this post on Instagram

 

 

 

Pagina 1 de 2

https://www.adolescents.cat/noticia/55245/aquesta-famosa-actriu-denuncia-tracte-va-rebre-goya



 

 

 

 

 

 

 

 

A post shared by Ana Fernandez ????? (@anafdz1989)
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